
Kerstmarkt in een nieuw jasje 
Ruim kerstmarktweekend
“Na de laatste editie, waarbij alles op de markt gecentraliseerd werd, 
bevroegen we alle deelnemende standhouders”, zegt schepen van 
Citymarketing Brecht Cassiman. “Daaruit blijkt dat het merendeel 
van de verenigingen de voorkeur geeft aan een ruim kerstmarkt-
weekend voor een waardevollere beleving. Met het nieuwe concept 
combineren we dat, want op 16 en 17 december wordt de Helden-
laan opnieuw deel van de grote kerstmarkt.”

Voor de overdekte kerstbar stelt een trouwe groep standhouders een 
feestelijk programma samen voor jong en oud op elke vrijdag, zater-
dag en zondag. “We houden ook rekening met de bezorgdheden van 
de buurtbewoners in het aangepaste concept”, zegt burgemeester 
Evelien De Both. “Op vrijdag en zaterdag geven we ruimte tot 0.30 
uur, maar op zondag sluit de kerstbar haar deuren om 23 uur.”

Op zaterdag 16 en zondag 17 december bereikt de kerstsfeer in het 
centrum van onze stad een hoogtepunt: meer dan dertig kerstchalets 
op de Markt en Heldenlaan vormen het stemmige decor van ‘Kerst-
markt Zottegem’. De grote kerstboom keert terug naar het marktplein.

Stedelijke nieuwjaarsdrink op 7 januari 
U bent van harte welkom op de stedelijke nieuwjaarsdrink op zondag 7 januari. Deze keer in de namiddag, 
zodat u wat langer kunt uitslapen na Zottegem Carnaval. Vanaf 14 uur heffen we samen met onze 
burgemeester Evelien De Both het glas op een gezond en gelukkig nieuw jaar. 

Ook nu luidt het motto: een plastic afvalberg is niet oké, breng dus uw eigen glas mee. 

Nieuwjaarsreceptie 
Vrijdag 26 januari 

om 20 uur

Feestzaal Bevegemse Vijvers

Burgemeester Evelien De Both kijkt tevreden terug op haar 
burgemeesterschap en schetst de uitdagingen.
Minister Matthias Diependaele vertelt over de voor 
Vlaanderen cruciale verkiezingen en legt uit waarom enkel een 
stem voor de N-VA het verschil kan maken.
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Straatverlichting ’s nachts opnieuw aan 
Een jaar lang doofde de stad ’s nachts de straatverlichting om de energiefactuur te verlich-
ten. “We merkten dat deze maatregel voor een groeiend onveiligheidsgevoel bij onze inwo-
ners zorgde”, zegt burgemeester Evelien De Both. “Daarom besloot het stadsbestuur om de 
maatregel terug te draaien. Dat nam enige tijd in beslag, omdat netbeheerder Fluvius enkele 
honderden verdeelkasten manueel moest omschakelen.”

Ledstraatverlichting is een stuk duurzamer, makkelijker te sturen én dimbaar. “55 procent 
van onze straatverlichting bestaat nu al uit leds, dat is zo’n 13 procent meer dan het Vlaam-
se gemiddelde”, vult Evelien aan. “We blijven jaarlijks tot een half miljoen euro investeren 
in deze vorm van verlichting, zodat we tegen 2025 aan de volle 100 procent zitten.”

Sfeerproevers

Vijf mooie wandelingen langs onze 
deelgemeenten: dat was Op Stap met de 
Burgemeester. Dank u wel voor uw deel-
name, uw vragen en suggesties. N-VA 
Zottegem gaat ermee aan de slag!

Op 8 oktober vierden we het gouden jubileum 
van ons eetfestijn. Ooit startten we in 1974 met 
welgeteld 39 aanwezigen, nu schoof er een 
twintigvoud aan gasten aan. Toen op het menu: 
paling in ’t groen, huisbereid door onze stichten-
de leden Luk Oste en vrouw Nikole.

De drie Zottegemse diva’s van The Petti 
Belles trokken het tweede Bal van de Bur-
gemeester op gang. Het werd een geweldig 
dansfeest met dj Sven Ornelis en dj Obi.

Kordate aanpak van ordeverstoorders 
Het station van Zottegem is een belangrijke mobiliteitsschakel voor pendelaars en 
scholieren. De laatste maanden kwamen er steeds meer meldingen van overlast 
binnen. 

Veiligheid is prioritair
“Het zijn enkelingen die voor overlast zorgen en daarbij ook strafbare feiten plegen, 
waarna de politie moet tussenkomen”, zegt burgemeester De Both. “Een beslissing 
tot plaatsverbod nemen we niet zomaar. Maar in een stad die zo belangrijk is voor 
het openbaar vervoer in onze regio, is veiligheid een absolute prioriteit. Pendelaars, 
passanten en NMBS-medewerkers moeten zich op elk moment veilig kunnen voelen 
in en rond het station. Ik wil het politiekorps uitdrukkelijk bedanken voor hun kor-
date en doortastende aanpak.”

In samenspraak met de politie besliste burgemeester Evelien De Both 
om twee personen een tijdelijk plaatsverbod voor de ruime stationsbuurt 
op te leggen wegens het verstoren van de openbare orde.

U merkte het al: de straatverlichting blijft ’s nachts opnieuw aan tussen 23 en 5 uur. 
De ledverlichting wordt, net als voorheen, gedimd. In straten zonder ledverlichting, 
waar dimmen niet mogelijk is, blijft de verlichting de hele nacht aan.

zottegem@n-va.be



Spektakel op komst: Egmont Lichtfestival van 23 tot 25 februari 
“Het wordt een unieke combinatie van licht, geluid en natuurelementen, langs een parcours van een kilometer lang door het centrum 
van onze stad”, belooft schepen van Citymarketing Brecht Cassiman. “Zo zag je Zottegem nog nooit”, beaamt burgemeester Evelien 
De Both. “We nodigen iedereen uit om de geschiedenis in te stappen en de levenswandel van onze bekende graaf op onvergetelijke 
wijze te ontdekken.” 

Egmont was een van de belangrijkste figuren in de Vlaamse 
geschiedenis, dat weten alle Zottegemnaren al langer. “Met dit 
festival zetten we onze erfenis als lievelingsstad van Egmont 
nog eens extra in de schijnwerpers, letterlijk en figuurlijk”, 
besluiten Brecht en Evelien.

Vlaamse Ardennen erkend als Landschapspark 
“Een onafhankelijke jury vond terecht dat onze Vlaamse Ardennen enorm veel troeven hebben”, zegt trotse Zottegemnaar Matthias 
Diependaele. “Natuur, landbouw, erfgoed, wonen, bedrijvigheid en toerisme komen hier allemaal samen.” 

Internationaal op de kaart
Samen met de inwoners van Geraardsbergen, Horebeke, Maarkedal, 
Oudenaarde, Ronse en Zwalm mogen we ons de trotse ambassadeur 
van onze prachtige streek noemen. “Onze pittoreske dorpjes, pittige 
heuvels met beruchte kasseistroken, adembenemende uitzichten en 
historische gebouwen: het zijn herkenbare bakens in een veranderende 
omgeving”, zegt Matthias. “Ze vertellen waar we vandaan komen, wie 
we zijn en welke ontwikkeling we doormaken. Het is van belang om 
zorg te dragen voor die plaatsen en ze op een goede manier door te 
geven aan toekomstige generaties. Met de erkenning gaat ons verhaal 
niet verloren en zetten we Vlaanderen internationaal op de kaart.”

Geen grauwe en donkere februarimaand in 
2024. Met een driedaags lichtfestival worden het 
verhaal en de sfeer van Lamoraal van Egmont op 
spectaculaire manier tot leven gewekt.

De Vlaamse Regering erkende onlangs 
negen Vlaamse Parken, waaronder het 
Landschapspark Vlaamse Ardennen.

Samen houden we onze stad net! 
Burgemeester Evelien De Both: “Bij de start van de Week van de Handhaving ging 
ik mee op stap met onze medewerkers van het centrumonderhoud. Elke dag op-
nieuw gaan ze de strijd aan tegen het zwerfvuil. Het was heel frustrerend om te zien 
hoeveel afval er in het centrum rondslingert.”

Extra controles rond scholen
Onder het motto ‘Wij letten op: laat je afval niet achter’ liet de stad extra controles 
uitvoeren in de schoolomgeving. Ook minderjarigen ontsnappen niet aan boetes 
voor sluikstorten, die kunnen oplopen tot 175 euro. “We hopen daarnaast ook op 
het effect van de sociale controle: zie je iemand afval dumpen, spreek hem of haar 
erop aan. Samen houden we onze stad netjes”, besluit Evelien.

Tijdens de Week van de Handhaving vroeg het stadsbestuur extra 
aandacht voor de problematiek van zwerfvuil en sluikstorten. De 
campagne richtte zich dit jaar speci� ek naar jongeren. Want ook 
hun hulp is nodig om onze straten en pleinen net te houden.

www.n-va.be/zottegem



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


